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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de 
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2021 

Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Minister van Veiligheid en Justitie over 
het bericht «Ruim 600 agenten nog niet gescreend» (ingezonden 10 mei 2017). 

Mededeling van Minister Blok (Veiligheid en Justitie) (ontvangen 6 juni 2017) 

Vraag 1
Kent u het bericht: «Ruim 600 agenten nog niet gescreend»?1 

Vraag 2
Klopt dit bericht? Zo ja, waarom zijn deze medewerkers nog steeds niet 
gescreend gezien het feit dat hier al geruime tijd over wordt gesproken mede 
naar aanleiding van politiemol Mark M.? 

Vraag 3
Wanneer gaat u hier eens vaart achter zetten om taferelen als die met 
politiemol Mark M. te voorkomen, zeker gezien het feit dat het gaat om 65 
gevallen met een vertrouwensfunctie in de zwaarste categorie? 

Vraag 4
Klopt het dat er een stijging zit in het aantal agenten dat jaarlijks verdacht 
wordt van strafbare feiten? Zo ja, kan u aangeven wat hiervan de oorzaak is 
en hoe gaat u dit vervolgens aanpakken? 

Vraag 5
Waarom zijn de cijfers met betrekking tot het aantal van strafbare feiten 
verdachte agenten over het afgelopen jaar nog steeds niet beschikbaar? 

Vraag 6
Bent u bereid deze cijfers aan de Kamer te sturen? Zo nee, waarom niet? 

Mededeling 

Hierbij deel ik u mede dat de schriftelijke vragen van het lid Helder (PVV) van 
uw Kamer aan de Minister van Veiligheid en Justitie over het bericht Ruim 
600 agenten nog niet gescreend (ingezonden 10 mei 2017) niet binnen de 

1 http://nos.nl/artikel/2172199-ruim-600-agenten-nog-niet-gescreend.html
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gebruikelijke termijn kunnen worden beantwoord, aangezien nog niet alle 
benodigde informatie is ontvangen. 
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig mogelijk te beantwoorden.
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